



**SEKOLAH MENENGAH AGAMA NURUL ISLAM (SABK)  
AYER HITAM, 06150 ALOR SETAR, KEDAH DARUL AMAN**

**Tel : 04-794 0686**

**Fax: 04-794 3568**

**Email: [smani@smeni.bpi.edu.my](mailto:smani@smeni.bpi.edu.my)**

**Web: <http://www.smani.bpi.edu.my>**

**MOTO : BERILMU BERAMAL BERTAQWA**

### **PROFIL SEKOLAH**

Nama Sekolah	: SMA Nurul Islam
Kod Sekolah	: KFT4002
Tarikh Ditubuhkan	: 1956
Jenis Sekolah	: Sekolah Harian
Peringkat Sekolah	: Menengah Bawah dan Atas

### **SEJARAH SEKOLAH**

Sekolah Menengah Agama Nurul Islam dahulunya dikenali sebagai Madrasah Nurul Islam terletak di sebuah pekan kecil Ayer Hitam, Jerlun, Kedah Darul Aman

Sekolah Menengah Agama Nurul Islam mula ditubuhkan pada tahun 1948, Sekolah ini telah diasaskan oleh Tuan Guru Haji Abu Bakar Bin Haji Hanifah. Selain itu, sekolah ini juga mempunyai beberapa orang pengasas yang turut menyumbangkan tenaga untuk mendirikan institusi agama ini yang telah berusia kira-kira 50 tahun dan ke atas. Antara mereka yang terlibat dalam mengasaska sekolah ini ialah Hj. Saud Bin Md. Noor, Hj. Samad Bin Lebai Ismail, Hj. Shafie Bin Salleh dan Ustaz Hj. Ismail Bin Abdullah

Institusi agama ini yang berhadapan dengan Jalan Putra mempunyai seramai 40 orang pelajar perempuan sahaja pada peringkat awal pembukaannya. Tetapi pada tahun 1964 pelajar-pelajar lelaki mula dibenarkan memasuki sekolah ini. Walaupun ia serba kekurangan, namun ia merupakan sebuah institusi untuk mendalami ilmu

keagamaan yang dijalankan secara tradisi dengan menggunakan kitab turas. Bilangan pelajar telah bertambah dari masa ke semasa dan kini melebihi tiga ratus pelajar manakala guru dan kakitangan sebanyak 30 orang.

Walaupun sudah 50 tahun berlalu, sekolah ini telah mengalami banyak perubahan setelah beberapa kali bertukar tangan antara pihak pentadbir. Kini sekolah yang dahulunya beratap nipah dan bergandingan buluh telah bertukar wajah menjadi sebuah bangunan yang kukuh dan berdiri megah di tengah-tengah pembangunan di Pekan Ayer Hitam. Oleh kerana tahap pembelajaran yang masih rendah dan kekurangan tenaga pengajar, maka pihak Jabatan Islam Negeri Kedah telah tampil ke hadapan membantu institusi ini bagi mencapai matlamat memartabatkan Islam.

Tahun 2006 merupakan satu perintis memajukan Sekolah Menengah Agama Nurul Islam, satu perjanjian MOU telah ditandatangani dengan Kementerian Pelajaran Malaysia, Sek Men Agama Nurul Islam telah diberi bantuan kerajaan sepenuhnya (Sekolah Agama Bantuan Kerajaan).

### **SENARAI STAF SOKONGAN**

<b>NAMA</b>	<b>JAWATAN</b>
<b>AZIZON BINTI AZEMI</b>	PEM.TADBIR(KEWANGAN)
<b>NOOR HAYATI BINTI OTHMAN</b>	PEM.TADBIR & OPERASI
<b>NORAZLAN BIN YUSOF</b>	PENYELIA ASRAMA
<b>NORHANIZA BT MAT SAMAN</b>	PEM.TADBIR & OPERASI
<b>YUSNIPARIZAL BIN RAZAK</b>	PEM.AM PEJABAT
<b>MOHD NAZRI BIN MOHD HUSIN</b>	PEM.AM PEJABAT
<b>RAHIJAH BT AHMAD</b>	LEMBAGA SEKOLAH

<b>BIL</b>	<b>NAMA GURU</b>	<b>JAWATAN</b>
<b>1</b>	Ustaz Haji Omar Bin Saad	Pengetua
<b>2</b>	Ustaz Abdul Halim Bin Morad	PK Pentadbiran
<b>3</b>	Ustaz Md Akhir Bin Yaman	PK Ko-Kurikulum
<b>4</b>	Cikgu Shuzaimi Nin Hashim	PK Hal Ehwal Murid

5	Cikgu Norasma Bt Ab Rahman	Ketua Bidang Teknik & Vokasional
6	Ustaz Nuruddin Bin Seman	Ketua Bidang Bahasa Arab
7	Ustaz Azmal Zahlan Bin Mohd Azmi	Ketua Bidang Kemanusiaan
8	Cikgu Khairaniazura Bt Abu Bakar	Ketua Bidang Sains & Matematik
9	Cikgu Azlina Bt Abu Bakar	Ketua Bidang Bahasa
10	Cikgu Mohd Syaufi Bin Yaacob	Ketua Kaunselor Sekolah
11	Ustazah Zainab Bt Yunus	Panitia Bahasa Arab
12	Cikgu Zawwal Bt Zakaria	Panitia Akademik
13	Ustazah Norhashimah Bt Husin	Panitia Pendidikan Islam
14	Ustaz Mohd Ridzuan Bin Yaacob	Ketua Biro Displin
15	Ustaz Marzuki Bin Ahmad	Ketua Biro Dakwah
16	Ustaz Zamri Bin Ahmad	Guru Koperasi
17	Uztaz Omar Bin Shafie	Ketua Biro Kebajikan
18	Ustazah Farnida Bt Mansor	S/U AJK Asrama
19	Cikgu Hurry Yanti Bt Hanafiah	Ketua Pusat Sumber Sekolah
20	Ustazah Norazizah Bt Abu Bakar	S/U Panitia Bahasa Arab
21	Ustazah Che Badariah Bt Nik Hasan	S/U Panitia Pendidikan Agama Islam
22	Cikgu Halimah Bt Abdullah	Panitia Bahasa Melayu
23	Cikgu Hasliza Bt Halim	Panitia Sains
24	Cikgu Ahmad Hamdi Bin Haji Omar	Penyelaras Head Count
25	Cikgu Wan Norhadibah Bt Wan Mahmood	S/U Ko-Kurikulum
26	Cikgu Jamaluddin Bin Ahmad	Panitia Geografi
27	Cikgu Saiful Rizam Bin Ahmad	Guru Data Sekolah

## **VISI**

Menjadi Sekolah Agama Bantuan Kerajaan (SABK) Cemerlang Peringkat Negeri Dengan Minda Khairul Ummah Pada Tahun 2015

## **MISI**

Melahirkan pelajar yang cemerlang dalam akademik, berkeperibadian tinggi dalam sahsiah, hebat dalam kokurikulum, unggul dalam iltizam yang dibina berteraskan Al-Quran dan As-Sunnah

Mewujudkan persekitaran sekolah yang kondusif bagi merangsang pengajaran dan pembelajaran

Memperkasa pelbagai bahasa dalam pemerolehan ilmupengetahuan dan komunikasi.

Menerapkan budaya kerja berpasukan, berkualiti, berfokus dan dinamik dalam kalangan warga sekolah

## **PANORAMA SEKOLAH SMA NURUL ISLAM**



